

Personal Data Processing Agreement

By joining this Agreement and providing their data on the Website <https://fons.space> by filling out online forms, the User confirms that:

- All data provided belongs to them personally.
- The User has carefully read this Agreement, its terms are clear and are accepted unconditionally.
- The User gives consent for the Website to process the provided personal data for the purposes of:
- concluding and executing agreements between the User and the Website;
- providing services and feedback;
- improving the quality of the Website's operation and personalizing its content;
- maintaining records, reporting, and fulfilling the requirements of the legislation of the Russian Federation.
- This consent is specific, informed, and conscious.

1. Personal Data Subject to Consent for Processing

Personal data includes:

- **Email addresses (E-mail);**

2. Operations with Personal Data

The User grants the Website the right to perform the following actions with their personal data within the limits of Article 3 of Federal Law No. 152-FZ:

- collection and accumulation;
- storage for the periods established by the legislation of the Russian Federation (but not less than 3 years from the termination of service use);
- updating (refreshment, modification);
- use for the purposes specified in Section 1; depersonalization;
- blocking and destruction;
- transfer in cases expressly provided for by the legislation of the Russian Federation (e.g., upon request of a court or state authorities). Transfer of data to third parties is possible only within the framework of Russian legislation and exclusively within the territory of the Russian Federation.

3. Data Storage and Protection

3.1. Personal data is processed and stored exclusively on servers located within the territory of the Russian Federation.

3.2. The Website applies necessary organizational and technical measures to protect data

from unlawful or accidental access, destruction, alteration, blocking, copying, and dissemination.

3.3. Data is not transferred to foreign organizations, including foreign web analytics services (Google Analytics, Woopra, Piwik, etc.). For analyzing the Website's operation, exclusively Russian services (e.g., Yandex.Metrica) or local solutions are used.

4. Term of Consent Validity and Its Withdrawal

4.1. The consent is effective indefinitely from the moment of data provision.

4.2. The User has the right to withdraw consent to the processing of personal data at any time by sending a written notification to the email address: fons@space.info.

4.3. Upon receipt of the withdrawal, the Website ceases data processing and destroys it within the timeframes established by the legislation of the Russian Federation, except for cases where data processing is mandatory by law.

5. Liability

The Website is not liable for the use (lawful or unlawful) by third parties of information voluntarily posted by the User in open access.

6. Amendment of the Agreement

6.1. The Website has the right to make changes to this Agreement.

6.2. The new version comes into force from the moment of its publication on the Website, unless otherwise provided by the terms of the version itself.

7. Governing Law

This Agreement and the relations arising between the User and the Website are governed by the law of the Russian Federation.

Соглашение об обработке персональных данных

Присоединяясь к настоящему Соглашению и оставляя свои данные на Сайте <https://fons.space> путём заполнения онлайн-форм, Пользователь подтверждает, что:

1. Все указанные им данные принадлежат лично ему.
2. Пользователь внимательно ознакомился с настоящим Соглашением, его условия понятны и принимаются без оговорок.

3. Пользователь даёт согласие на обработку Сайтом предоставленных персональных данных в целях:

- заключения и исполнения соглашений между Пользователем и Сайтом;
- предоставления услуг и обратной связи;
- улучшения качества работы Сайта и персонализации его контента;
- ведения учёта, отчётности и выполнения требований законодательства Российской Федерации.

4. Согласие является конкретным, информированным и сознательным.

1. Персональные данные, на обработку которых даётся согласие Персональные данные включают:

- адреса электронной почты (E-mail);

2. Действия с персональными данными

Пользователь предоставляет Сайту право осуществлять с его персональными данными следующие действия в пределах ст. 3 Федерального закона № 152-ФЗ:

- сбор и накопление;
- хранение в течение сроков, установленных законодательством РФ (но не менее 3 лет с момента прекращения пользования услугами);
- уточнение (обновление, изменение);
- использование для целей, указанных в разделе 1; обезличивание;
- блокирование и уничтожение;
- передача в случаях, прямо предусмотренных законодательством РФ (например, по запросу суда или государственных органов). Передача данных третьим лицам возможна только в рамках законодательства РФ и исключительно на территории Российской Федерации.

3. Хранение и защита данных

3.1. Персональные данные обрабатываются и хранятся исключительно на серверах, расположенных на территории Российской Федерации.

3.2. Сайт применяет необходимые организационные и технические меры для защиты данных от неправомерного или случайного доступа, уничтожения, изменения, блокирования, копирования и распространения.

3.3. Данные не передаются иностранным организациям, включая зарубежные сервисы веб-аналитики (Google Analytics, Woopra, Piwik и др.). Для анализа работы Сайта используются исключительно российские сервисы (например, Яндекс.Метрика) либо локальные решения.

4. Срок действия согласия и его отзыв

4.1. Согласие действует бессрочно с момента предоставления данных.

4.2. Пользователь вправе отозвать согласие на обработку персональных данных в любое время, направив письменное уведомление на адрес электронной почты: fons@space.info.

4.3. После получения отзыва Сайт прекращает обработку данных и уничтожает их в сроки, установленные законодательством РФ, за исключением случаев, когда обработка данных обязательна по закону.

5. Ответственность

Сайт не несёт ответственности за использование (правомерное или неправомерное) третьими лицами информации, добровольно размещённой Пользователем в открытом доступе.

6. Изменение Соглашения

6.1. Сайт имеет право вносить изменения в настоящее Соглашение.

6.2. Новая редакция вступает в силу с момента её размещения на Сайте, если иное не предусмотрено условиями самой редакции.

7. Применимое право

К настоящему Соглашению и отношениям, возникающим между Пользователем и Сайтом, применяется право Российской Федерации